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  RG.0002.3.2014 

 

Protokół  Nr III/2014 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 30 grudnia  2014 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 910, a 

zakończyła o godz. 1110. 

 

Ad.I. Godz. 910 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, 

który powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o 

listę obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia 

posiedzenia w sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 912 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad 

sesji. 

Wobec braku uwag do porządku obrad poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 15 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy odbytych w dniach: 

28.11.14r. i 10.12.14r. 

IV. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1)   ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych, 

2)   ustalenia zasad przyznawania diet dla przewodniczącego Rady 

Gminy,  

3)   ustalenia zasad przyznawania diet dla wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy, 

4)   ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, 

5) ustanowienia zasad przysługiwania diet przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Radomyśl 

nad Sanem, 

6)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl 

nad Sanem na lata 2014 – 2026, 
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7)  zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok. 

     V.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VI.    Zakończenie III sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 914                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokoły                    

z sesji Rady Gminy z dnia 28.11.14r. i 10.12.14r. znajdowały się zwyczajowo 

do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz zostały przesłane na adresy 

meilowe radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokoły są  również dostępne na 

stronie internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć je bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokoły poprzednich sesji Rady Gminy zostały przyjęte bez odczytywania                      

w głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV/1. Godz. 915 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

radnych przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyjętych przez Komisje 

propozycjach wysokości diet: 
 

1) Dieta dla radnych  za udział w sesji: obecnie 200 zł. 

Komisja Rewizyjna – 2 propozycje – 250 zł i 300 zł 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  - 2 propozycje  - 220 zł i utrzymać 

obowiązującą stawkę  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa - utrzymać obowiązującą stawkę. 

Innych zgłoszeń  z sali nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowane stawki. 

Za stawką 300 zł nie głosował żaden radny. 

Za stawką 250 zł  głosowało 3 radnych. 

Za stawką 220 głosowało 2 radnych. 

Za stawką 200 zł głosowało 10 radnych. 

Przyjęto dietę dla radnych  za udział w sesji w wysokości 200 zł. 

 

2) Dieta  dla przewodniczących  stałych i doraźnych  komisji   rady gminy  

za udział  w posiedzeniach komisji: obecnie  220 zł. 

Komisja Rewizyjna – 300 zł 

Komisja Oświaty  - 2 propozycje  - 240 zł i utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Rolnictwa - utrzymać obowiązującą stawkę 

Innych propozycji z sali nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowane stawki. 

Za stawką 300 zł nie głosował żaden radny. 

Za stawką 240 zł  głosowało 2 radnych. 

http://www.radomysl.pl/
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Za stawką 220 głosowało 13 radnych. 

Przyjęto dietę dla przewodniczących  stałych i doraźnych  komisji   rady gminy  

za udział  w posiedzeniach komisji w wysokości 220 zł. 

 

3) Dieta dla zastępców przewodniczących stałych i doraźnych komisji rady 

gminy w przypadku prowadzenia komisji: obecnie 200 zł. 

Komisja Rewizyjna –  280 zł 

Komisja Oświaty  - 2 propozycje  - 220 zł i utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Rolnictwa - utrzymać obowiązującą stawkę 

Innych propozycji z sali nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowane stawki. 

Za stawką 280 zł nie głosował żaden radny. 

Za stawką 220 zł  głosowało 2 radnych. 

Za stawką 200 głosowało 13 radnych. 

Przyjęto dietę dla zastępców przewodniczących stałych i doraźnych komisji 

rady gminy w przypadku prowadzenia komisji w wysokości 200 zł. 

 

4) Dieta dla członków komisji stałych oraz komisji doraźnych za udział w 

posiedzeniach komisji: obecnie  150 zł. 

Komisja Rewizyjna –  220 zł 

Komisja Oświaty  - 2 propozycje  - 160 zł i utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Rolnictwa - utrzymać obowiązującą stawkę 

Innych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowane stawki. 

Za stawką 220 zł nie głosował żaden radny. 

Za stawką 160 zł  głosowało 4 radnych. 

Za stawką 150 zł głosowało 11 radnych. 

Przyjęto dietę dla członków komisji stałych oraz komisji doraźnych za udział w 

posiedzeniach komisji w wysokości 150 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o podanie propozycji terminu wejścia 

w życie uchwały. 

Radna Marzena Garbacz zaproponowała, aby uchwała jak i pozostałe, dotyczące  

diet dla radnych zaczęły obowiązywać od 1 stycznia 2015 roku. 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

tę propozycję. 

W głosowaniu zaproponowany termin przyjęto – 13 głosów „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące”. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały w 

całości. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 2 głosy 

„wstrzymujące”. 

Uchwała Nr III/8/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczącego Rady Gminy Edward Wermiński przekazał prowadzenie 

obrad sesji Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Stanisławowi Rybakowi. 

 

Ad.IV/2. Godz.930  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

Przewodniczącego Rady Gminy przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Stanisław Rybak. 

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyjętych przez Komisje 

propozycjach wysokości diety w formie ryczałtu dla Przewodniczącego Rady 

Gminy ( obecnie 1300 zł miesięcznie): 

Komisja Rewizyjna – utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Oświaty  - 2 propozycje  - 1320 zł i utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Rolnictwa - utrzymać obowiązującą stawkę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone 

propozycje wysokości diety Przewodniczącego Rady Gminy. 

W głosowaniu za propozycją – 1300 zł głosowało 12 radnych. 

Za propozycją  1320 zł nie głosował żaden radny. 

Dwóch radnych wstrzymało się od głosu (nieobecny Przewodniczący Rady 

Gminy). 

Przyjęto dietę dla  Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 1300 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w całości projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr III/9/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Prowadzenie obrad sesji przejął Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Ad.IV/3. Godz.935  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyjętych przez Komisje 

propozycjach wysokości diet: 

Obecnie: za udział w sesji 300 zł, a w przypadku prowadzenia sesji 400 zł. 

Komisja Rewizyjna – za udział w sesji 350 zł, a w przypadku prowadzenia sesji 

450 zł. 

Komisja Oświaty  - 2 propozycje   

1). za udział w sesji 330 zł, a w przypadku prowadzenia sesji 440 zł. 

2).  utrzymać obowiązujące  stawki 

Komisja Rolnictwa - utrzymać obowiązujące stawki. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone propozycje 

wysokości diet. 

 

Za udział w sesji: 

W głosowaniu za propozycją – 300 zł głosowało 11 radnych. 

Za propozycją  330 zł głosował 1 radny. 

Za propozycją  350 zł nie głosował żaden  radny ( 2 radnych wstrzymało się od 

głosu, brak Wiceprzewodniczącego Rady Gminy). 

Przyjęto dietę dla  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy za udział w sesji 

wysokości 300 zł. 

 

W przypadku prowadzenia sesji: 

W głosowaniu za propozycją – 400 zł głosowało 11 radnych. 

Za propozycją  440 zł głosował 1 radny. 

Za propozycją  450 zł nie głosował żaden  radny (2 radnych wstrzymało się od 

głosu, brak Wiceprzewodniczącego Rady Gminy). 

Przyjęto dietę dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w przypadku 

prowadzenia sesji wysokości 400 zł. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  propozycję terminu wejścia w 

życie uchwały z dniem 1 stycznia 2015 roku. 

W głosowaniu zaproponowany termin przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w całości projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr III/10/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.IV/4. Godz.940  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

 

Komisje zgłosiły następujące propozycje składników wynagrodzenia Wójta: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – obecnie 5200 zł  

Komisja Rewizyjna – 5500 zł  

Komisja Oświaty  -  2 propozycje: 

 - 5400 zł 

 - utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Rolnictwa – 5900 zł 

 

2). Dodatek funkcyjny – obecnie 1600 zł   

Komisja Rewizyjna – 1800 zł.  

Komisja Oświaty  -  2 propozycje: 

 - 1700 zł 
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 - utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Rolnictwa – 1900 zł 

 

3). Dodatek specjalny – obecnie 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 1700 zł 

 

Komisja Rewizyjna:  

w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 1825 

zł 

Komisja Oświaty – 2 propozycje: 

1) w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 

1775 zł 

     2) utrzymać obowiązujący dodatek  

Komisja Rolnictwa: 

   -  w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego – 

2340 zł   

 

4). Dodatek za wieloletnią pracę – obecnie w wysokości 20% wynagrodzenia 

zasadniczego – 1040 zł  
 

Komisja Rewizyjna:  

w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1100 zł  

Komisja Oświaty – 2 propozycje: 

     1) w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1080 zł  

     2) utrzymać obowiązującą stawkę  

Komisja Rolnictwa: 

w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1180 zł  

 

Razem wynagrodzenie Wójta:  

Komisja Rewizyjna – 10225 zł. 

Komisja Oświaty – 9955 zł. i druga propozycja – utrzymać wysokość 

wynagrodzenia 

Komisja Rolnictwa – 11320 zł. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone  

propozycje składników wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy. 

1). Wynagrodzenie zasadnicze  

Za propozycją  5200 zł głosowało 7 radnych. 

Za propozycją 5500 zł  głosowało 4 radnych. 

Za propozycją 5400 zł  głosował 1 radny. 

Za propozycją 5900 zł  głosowało 3 radnych. 

Przyjęto wynagrodzenie zasadnicze w kwocie – 5200 zł 
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2). Dodatek funkcyjny  

Za propozycją  1600  zł   głosowało 7 radnych. 

Za propozycją  1800  zł   głosowało 4 radnych. 

Za propozycją  1700  zł   głosowało 3 radnych. 

Za propozycją  1900  zł   głosował 1 radny. 

Przyjęto dodatek funkcyjny w wysokości - 1600 zł. 

 

3). Dodatek specjalny  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie dwie propozycje tj.: 

25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 

i  

30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 

Za propozycją 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego   

głosowało 12 radnych. 

Za propozycją 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego   

głosowało 3 radnych. 

Przyjęto dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego tj.  1700 zł. 

 

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 1040 

zł - nie głosowany, należny z mocy prawa. 

 

Razem przyjęte wynagrodzenie Wójta – 9540 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w całości przedłożony 

projekt uchwały. 

W jego wyniku projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr III/11/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.IV/5. Godz.952  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustanowienia zasad przysługiwania diet 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Sekretarz poinformowała, że Wójt zaproponował podwyższenie diety sołtysom 

(przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy) z 

kwoty 300 zł do 500 zł. 

Ponadto Wójt zaproponował wykreślenie w projekcie uchwały §2 o treści: 

„Ustala się, że wysokość otrzymanej diety kwartalnej będzie obniżona za każdą 

nieobecność na sesji lub naradzie sołtysów (odbywających się w danym 

kwartale) o 20 % kwoty określonej w §1.” 
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Przewodniczący Rady Gminy przedłożył informacje dotyczące przysługującym 

sołtysom praw i nałożonych obowiązków wynikających z Statutu Sołectwa i 

ustawy o samorządzie gminnym. 

Przedstawiona informacja w wersji pisemnej stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili ustalenia dotyczące 

powyższych dwóch kwestii przyjęte  na posiedzeniach Komisji.   

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zaproponowała dietę kwartalną dla 

Sołtysów w kwocie 450 zł. i utrzymanie zapisu §2. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała dietę kwartalną 

dla Sołtysów w kwocie 400 zł. i pozostawienie  zapisu §2. 

Komisja Rewizyjna zaproponowała dietę kwartalną dla Sołtysów w kwocie 500 

zł. i wykreślenie  zapisu §2. 

Radny Bolesław Puka wyraził zdanie, że §2 projektu uchwały wzbudza 

kontrowersje i należy uznać go za niesprawiedliwy. Były bowiem przypadki, 

gdy danego sołtysa nie było na sesji czy na naradzie sołtysów, ale jego obecność 

wynikała z przyczyn od niego niezależnych. Dany sołtys przebywał np. na 

leczeniu w szpitalu czy miał inny ważny powód nieobecności, a mimo to dietę 

miał potrącaną. Takie sytuacje należałoby uznać za nieobecność 

usprawiedliwioną.  

Radny Jerzy Gorczyca poparł propozycję podwyższenia diety Sołtysom do 

kwoty 500 zł. Te środki zrekompensują  koszty związane z pełnieniem 

obowiązków sołtysa wynikających m.in. z częstymi wyjazdami.  

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że zmiany dotyczące wysokości diety i 

wykreślenia §2 zostały przedstawione i uzgodnione na naradzie sołtysów. Wójt 

przypomniał, że stawka diety kwartalnej obowiązuje od 2008 roku i należałoby 

podwyższyć jej wysokość. Właściwym byłoby również wykreślenie  §2 i nie 

stosowanie potrąceń. Będzie to stanowiło pewnego rodzaju rekompensatę za 

wykorzystywanie przez sołtysów sprzętu osobistego do społecznego pełnienia 

obowiązków. W kwestii nieobecności Sołtysów na sesjach lub naradach, w 

przypadku gdyby mogli być obecni,  to już będzie ich wola. Wówczas jednak 

nie będą posiadali wiedzy i  ważnych informacji  dotyczących gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy wyraził poparcie dla podwyższenia diety sołtysom 

do kwoty 500 zł. Powiedział, że trzeba docenić pracę sołtysów, ponieważ 

funkcja sołtysa jest stanowiskiem trudnym i poniekąd niewdzięcznym. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycje wysokości diet 

dla sołtysów. 

Za stawką 500 zł głosowało 12 radnych. 

Za stawką 450 zł głosowało 2 radnych. 

Za stawką 400 zł nie głosował żaden radny. 

Jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Przyjęto dietę kwartalną w kwocie 500 zł. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję wykreślenia  

§2 o treści: 

„Ustala się, że wysokość otrzymanej diety kwartalnej będzie obniżona za każdą 

nieobecność na sesji lub naradzie sołtysów (odbywających się w danym 

kwartale) o 20 % kwoty określonej w §1.” 

Za wykreśleniem tego zapisu głosowało 10 radnych. 

4 radnych było przeciwnych wykreśleniu. 

1 radny wstrzymał się od głosu. 

Wykreślono §2. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały po 

naniesionych zmianach. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała III/12/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.IV/6. Godz.1015  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono pytań i uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie ( trakcie głosowania nieobecny był radny Jacek Pamuła). 

Uchwała Nr III/13/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.IV/7. Godz.1018  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 

rok przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący 

Rady Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała III/14/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. V. Godz.1024 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przypomniał, że w przyjętej uchwale dotyczącej zmian 

w budżecie gminy była zapisana spora kwota wydatkowana na utrzymanie 

oświaty.  Wyraził zdanie, że będzie to dobry materiał, szczególnie dla Komisji 

Oświaty, do analizy kosztów funkcjonowania szkół na terenie gminy. 

Otrzymywana subwencja oświatowa, zależna do liczby uczniów, których jest 

coraz mniej,  nie pokrywa tych kosztów i średnio 2 mln. zł. z budżetu gminy 

trzeba dokładać. Analiza kosztów funkcjonowania szkół zostanie przygotowana, 
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aby radni mogli się zapoznać i dowiedzieć ile kosztuje gminę oświata. Wójt 

powiedział, że trzeba mieć świadomość, iż największe wydatki gminne stanowi 

oświata. Wynagrodzenia dla nauczycieli ustala rząd, ale samorząd musi je 

wypłacać. Dokładanie do utrzymania szkół tak dużych środków powoduje, że 

gmina nie jest w stanie zrealizować innych potrzebnych zadań inwestycyjnych. 

Obecny układ szkół na terenie gminy jest dobry i będzie dalej w taki sposób 

funkcjonować. W tym zakresie nie będzie żadnych zmian.     

Wójt poinformował ponadto, że 2014 rok zamknie się nadwyżką budżetową. 

Jeszcze w tym roku miała wpłynąć refundacja w kwocie 380 tys. zł z Urzędu 

Marszałkowskiego z wykonanych inwestycji dot. budowy sali gimnastycznej w 

Radomyślu, remontu boiska sportowego w Radomyślu oraz rewitalizacji 

Małego i Dużego Rynku w Radomyślu. Oczekujemy obecnie na zwrot. Ta 

kwota zostanie zaplanowana w wydatkach przyszłego roku z przeznaczeniem na 

realizację inwestycji. Wójt przypomniał, że system wykonywania inwestycji 

wspieranych środkami unijnymi polega na tym, że najpierw gmina musi 

wydatkować środki własne, często posiłkując się kredytem, a dopiero późnej 

zwracane są koszty  z funduszy unijnych.  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że informacje przedstawione przez 

Wójta są bardzo istotne i należałoby przekazać je mieszkańcom chociażby na 

zebraniach wiejskich. Ważne jest,  aby społeczeństwo wiedziało jak jest 

faktyczna sytuacja i jak to się odbywa. Jest to również konieczne z punktu 

widzenia sprostowania nieprawdziwych opinii o gminie. 

Przewodniczący Rady Gminy powrócił jeszcze do sprawy braku  dostawy wody 

dla części gminy co było spowodowane szkodliwym działaniem firmy 

wykonującej remont SUW w Radomyślu. Poinformował, że Sąd Rejonowy w 

Stalowej Woli po rozpoznaniu pozwu Gminy Radomyśl nad Sanem, wydał 

nakaz wypłacenia gminie  przez firmę „Nautilus” realizującej remont stacji w 

Radomyślu, kwoty 23 076 zł wraz z odsetkami. Przewodniczący podkreślił, ze 

jest to ważna informacja i wskazane aby przekazać ją społeczeństwu, aby 

zdementować fikcyjne poglądy krążące po gminie. 

Wójt Gminy przypomniał, że została zawarta umowa z firmą „Nautilus”, 

wyłonioną w postępowaniu przetargowym, na kwotę 1mln. 350 tys. zł na 

przebudowę SUW w Radomyślu. Kwota, na jaką opiewała umowa została 

firmie wypłacona i rozliczona w Urzędzie Marszałkowskim, ponieważ i w tym 

przypadku gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 70 %. Jednak firma 

uznała, że należy się jej dodatkowe wynagrodzenie za wykonane jakoby 

dodatkowych robót, które faktycznie nie zostały udokumentowane i należy je 

uznać za fikcyjne. Postawiła żądanie  gminie  zapłaty 200 tys. zł.  W związku z 

tym, że gmina nie zapłaciła żądanej kwoty, firma zablokowała system 

sterowania automatycznego  SUW i stąd awaria i brak dostawy wody. Był to po 

prostu szantaż ze strony firmy. Gdy gmina wzywała firmę do odblokowania 

sytemu w ramach serwisu i umowy, firma odmawiała usługi, ponieważ gmina 

nie zapłaciła wg niej należnej dodatkowej kwoty. O usuniecie awarii gmina 
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kilkakrotnie zwracała się do firmy, lecz bez rezultatu. W ostateczności zlecone 

zostało innej firmie wykonanie  nowego systemu sterowania stacji. Wójt 

nadmienił, że jednocześnie złożył do prokuratury zawiadomienie  o podejrzenie  

popełnienia przestępstwa przez prezesa firmy „Nautilus” w związku z 

narażeniem zdrowia i życia mieszkańców gminy. Postępowanie obecnie jest w 

toku. Wójt podkreślił, że mówienie, iż gmina nie zapłaciła firmie za roboty jest 

nieuprawnionym nadużyciem. Wynagrodzenie w kwocie 1mln. 350 tys. zł 

firmie zostało wypłacone zgodnie z umową.   

Radna Marzena Garbacz zapytała czy pracownicy referatu gospodarki 

komunalnej, którzy roznoszą rachunki tzn. inkasenci też mieli czy mają taką 

wiedzę. Bowiem niejednokrotnie nierozważne wypowiedzi tych osób 

powodowały niepotrzebne dyskusje, a ludzie zaczynali myśleć inaczej niż jest w 

rzeczywistości.  

Wójt Gminy odpowiedział, że ci pracownicy, którzy mają obowiązek posiadać 

taką wiedzę to ją mają. Chodzi tu m.in. o Kierownika Referatu czy osoby 

obsługujący stację, którzy notabene byli czynnymi świadkami tej sytuacji. Wójt 

powiedział, że nie może brać odpowiedzialności za inkasentów i ich 

wypowiedzi.  

Radny Bolesław Puka odniósł się jeszcze do ustalonych wysokości diet. 

Nadmienił, że doszły do niego słuchy, iż Komisja Rewizyjna, której jest jej 

przewodniczącym, zaproponowała zbyt wygórowane stawki diet. Celem 

wyjaśnienia powiedział, że Komisja przyjęła swoje propozycje diet przede 

wszystkim porównując je z uposażeniami radnych z sąsiednich gmin. Swoje 

propozycje Komisja nie wzięła z „sufitu”.  

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński oznajmił, że każdy ma prawo 

głosu, prawo do wyrażania swojego zdania i głosuje wg swojego uznania. 

Wysokość diet została ustalona, taka była decyzja radnych. 

Podczas  sesji radny Julian Geneja zgłosił wniosek o następującej treści: 

 „ Remont drogi gminnej (Nowej Drogi) na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 

856 do granicy z Lasami Państwowymi w Radomyślu nad Sanem”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, a następnie  

Wójt Gminy Jan Pyrkosz złożyli obecnym życzenia noworoczne wszystkiego 

najlepszego, szczęścia, zdrowia, pomyślności w zbliżającym nowym roku. 

 

Ad. VI. Godz. 1110 

Na tym zakończono obrady III sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 


